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P R O T O K Ó Ł  Nr XI/19 

 

z obrad jedenastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VIII kadencji, która odbyła się w dniu 

26 września 2019 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Remigiusz Jankowski. Sesja rozpoczęła się o godz. 15
00

,  

a zakończyła o godz. 17
30

. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja na temat działalności spółek z udziałem majątku Gminy Cieszyn. 

6. Informacja na temat działalności i zasad funkcjonowania Stowarzyszenia Rozwoju 

i Współpracy Regionalnej „OLZA” i Euroregionu „Śląsk Cieszyński”. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego  zasobu 

Gminy Cieszyn, 

7.2. zmiany uchwały Nr XXVII/255/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 listopada 2016 

roku w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Cieszyn, 

7.3. zmiany uchwały własnej Nr XVII/170/03 z dnia 11 grudnia 2003 roku w sprawie 

wydzielenia lokali na czas trwania stosunku pracy,  

7.4. przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 2019, 

7.5. przyznania Nagrody Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

7.6. zmiany uchwały nr XLIV/449/18 z dnia 26 kwietnia 2018 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia opłat i trybu ich pobierania,  

7.7. zmiany uchwały Nr XLIV/462/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 2018 r. 

w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej na Basenie Krytym przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Cieszynie, 

7.8.powołania i przystąpienia Gminy Cieszyn do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Subregionu Południowego Województwa Śląskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA 

z siedzibą w Bielsku-Białej, zrzeszającego jednostki samorządu terytorialnego z całego 

subregionu południowego w celu wspólnej realizacji zadań inwestycyjnych, w tym 

w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych w latach 2021 -2027, 

7.9. uchylenia uchwały Nr XLV/478/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 maja 2018 

roku w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki 

ze środków WFOŚiGW w Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Likwidacja niskiej emisji zanieczyszczeń w centrum 

Cieszyna – etap II”, 

7.10. przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Cieszynie poprzez Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej, 

7.11.  zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2019 rok, 
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7.12.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2019 – 2031, 

7.13. wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej i Sądu Rejonowego 

 w Cieszynie. 

8. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania Komisji Rady   

      i Klubów Radnych. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między sesjami. 

11. Oświadczenia i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

      

X  X  X 

 

Ad 1. 

Jedenastą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan 

Remigiusz Jankowski. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji 

uczestniczyło 20 radnych.  

 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna - Panią Gabrielę Staszkiewicz, 

I Zastępcę Burmistrza - Pana Krzysztofa Kaszturę, II Zastępcę Burmistrza - Pana Przemysława 

Majora,  Skarbnika Miasta - Panią Alicję Dąbrowską, Sekretarza Miasta - Pana Stanisława 

Kaweckiego, Prezesów i przedstawicieli spółek z udziałem majątku Gminy Cieszyn, Dyrektora 

Biura Stowarzyszenia Rozwoju i Współpracy Regionalnej „Olza”, pracowników Urzędu 

Miejskiego i jednostek oraz mieszkańców miasta i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja Rady Miejskiej Cieszyna jest transmitowana oraz 

nagrywana. Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Burmistrz Miasta 

Cieszyna. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalania za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym oraz 

art. 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. Więcej informacji na temat zasad 

przetwarzania danych osobowych można znaleźć na stronie bip.um.cieszyn.pl. W związku 

z powyższym przypomniał, aby każdorazowo podczas zabierania głosu włączać mikrofon. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Pani Burmistrz Miasta pismem z dnia 31.07.19 r. wystąpiła 

z wnioskiem o  ujęcie w pracach Rady Miejskiej w miesiącu wrześniu br. projektów uchwał 

w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego  zasobu 

Gminy Cieszyn, jak również w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XVII/170/03 z dnia 11 grudnia 

2003 roku w sprawie wydzielenia lokali na czas trwania stosunku pracy. 

 

I Z-ca Burmistrza pismem z dnia 12.09.19 r. zwrócił się z prośbą o niewprowadzanie do porządku 

obrad wrześniowej sesji Rady Miejskiej, projektu uchwały dotyczącego zmiany uchwały w  sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy Cieszyn w zakresie tworzenia 

warunków sprzyjających rozwojowi sportu. 

 

II Z-ca Burmistrza pismem z dnia 19.09.19 r. zwrócił się z prośbą o niewprowadzanie do porządku 

obrad wrześniowej sesji Rady Miejskiej, projektów uchwał dotyczących zasad zbywania 

i nabywania nieruchomości, jak również udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmianę  porządku obrad z uwagi na uroczyste otwarcie 

oraz konferencję podsumowującą realizację projektu pn.: „OPEN AIR MUSEUM.CIESZYN.ČESK

Ý TĚŠÍN”. Przewodniczący zaproponował, aby z dzisiejszych obrad sesji wykreślić punkt 8,9 oraz 

10, tj.: Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, Interpelacje 

i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych oraz 
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Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między sesjami, następnie 

poddał wniosek o zmianę porządku obrad pod głosowanie. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 19 głosami za, tym samym porządek obrad został zmieniony. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Dotychczasowe punkty 11 i 12 porządku obrad przyjmują numerację 8 i 9, punkt 10 zostaje 

wykreślony. 

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do zmiany porządku obrad przystąpiono do realizacji kolejnego 

punktu. 

 

Ad 3. 

Do protokołu z X sesji Rady Miejskiej Cieszyna uwag nie zgłoszono, tym samym protokół 

z dnia 29 sierpnia 2019 roku został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

Na dzisiejszej sesji nie przewidziano wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie informacji z działalności poszczególnych spółek: 

1. Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Spółka z o.o. – informacje przedstawił Pan Zbigniew 

Gogółka Prokurent Główny Księgowy oraz Piotr Kasprzyca Kierownik Działu 

Technicznego. 

2. Energetyka Cieszyńska Spółka z o.o. – informacje przedstawił Pan Damian Hernik Prezes 

Zarządu Spółki. 

3. Zakład Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. – informacje przedstawił Pan Józef Szyguda 

Prezes Zarządu Spółki. 

4. Zakład Budynków Miejskich Spółka z o.o. – informacje przedstawiła Pani Elżbieta 

Domagała Prezes Zarządu Spółki. 

Po wysłuchaniu i omówieniu informacji na temat działalności w/w spółek z udziałem majątku 

Gminy Cieszyn Przewodniczący zachęcił do zaproszenia Prezesów na poszczególne komisje, gdzie 

będzie możliwość dogłębnego zapoznania się z działalnością spółek. Przewodniczący podziękował 

kolejno za przedstawienie informacji na temat działalności spółek z udziałem majątku Gminy 

Cieszyn, następnie poinformował, że pomiędzy punktem 5 a 6 porządku obrad głos zabierze Pani  

Poseł Małgorzata Pępek oraz Poseł Jerzy Jachnik.  

 

Posłowie w swoich krótkich przemówieniach podziękowali za wspólna współpracę oraz życzyli 

dalszych sukcesów.  

Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Kasperka Dyrektora Biura Stowarzyszenia Rozwoju 

i Współpracy Regionalnej „Olza” o przedstawienie informacji na temat działalności i zasad 

funkcjonowania Stowarzyszenia Rozwoju i Współpracy Regionalnej „OLZA” i Euroregionu „Śląsk 

Cieszyński”. 

Po przedstawieniu informacji Przewodniczący zachęcił, aby zaprosić Pana Dyrektora 

na poszczególne komisje, gdzie będzie możliwość dogłębnego zapoznania się z działalnością 

stowarzyszenia, zadać pytania szczegółowe lub porozmawiać z Dyrektorem Biura w sprawie 

działalności Stowarzyszenia OLZA. 
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Ad 7.1 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Cieszyn. Ponadto poinformował, 

że projekt uchwały był poddany konsultacjom społecznym, w wyznaczonym terminie nie wpłynęła 

żadna opinia w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. Następnie poprosił o stanowisko 

Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – podkreśliła że bardzo docenia i bardzo się cieszy, że w zmianach w tym 

projekcie uchwały są takie zapisy, które uwzględniają zmiany cywilizacyjne, które dotyczą również 

naszego kraju, czyli to że będziemy mieli coraz więcej osób starszych. Radna uważa, że to jest 

bardzo cenne i tym należy się chwalić, tym samym pogratulowała tego kierunku.  

 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Cieszyn. 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.2. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVII/255/16 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 listopada 2016 roku w sprawie programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Cieszyn. Ponadto poinformował, że projekt uchwały był poddany 

konsultacjom społecznym, w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna opinia w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały, następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/255/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 listopada 2016 

roku w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Cieszyn. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.3. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej 

Nr XVII/170/03 z dnia 11 grudnia 2003 roku w sprawie wydzielenia lokali na czas trwania 

stosunku pracy, następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XVII/170/03 z dnia 11 grudnia 2003 roku w sprawie 

wydzielenia lokali na czas trwania stosunku pracy. 
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W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.4. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania Lauru Srebrnej 

Cieszynianki 2019 informując jednocześnie, że jedynym kandydatem zgłoszonym do odznaczenia 

Laurem Srebrnej Cieszynianki w roku 2019 jest Pan Eugeniusz Raabe, następnie poprosił 

o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji , Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyznania Lauru Srebrnej Cieszynianki 2019 Panu Eugeniuszowi Raabe. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania stwierdzenia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.5. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta Cieszyna 

za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, następnie 

poprosił o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. Poinformowała, że podczas głosowania na posiedzeniu 

KSS za przyznaniem nagrody dla Pana Bogusława Słupczyńskiego opowiedziało się 5 radnych, 

za kandydaturą Pani Doroty Herok również  5 radnych, zaś za kandydaturą Pani Kingi Ciby nie 

było głosów za.   

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie poszczególne 

kandydatury w kolejności wpływu wniosków. Poinformował również, że każdy radny może oddać 

głos tylko na jednego kandydata. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Bogusława Słupczyńskiego. 

 

Na w/w kandydaturę głosowało 9 radnych za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pani Kingi Ciby. 

 

Na w/w kandydaturę głosowało 0 radnych  

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pani Doroty Herok. 

 

Na w/w kandydaturę głosowało 11 radnych za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący podał wyniki głosowania nad poszczególnymi kandydatami: 

 

Pan Bogusław Słupczyński otrzymał 9 głosów 

Pani Kinga Ciba otrzymała 0 głosów 
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Pani Dorota Herok otrzymała 11 głosów. 

 

Ponadto stwierdził, iż do Nagrody Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury została wybrana pani Dorota Herok.  

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody 

Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury Pani Dorocie Herok.  

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 15 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 7.6. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/449/18 

z dnia 26 kwietnia 2018 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia opłat i trybu ich pobierania, następnie poprosił 

o stanowisko Komisji Spraw Społecznych. 

 

Burmistrz Miasta Gabriela Staszkiewicz –  poinformowała że jest to bardzo ważna uchwała, gdyż 

uzupełniona została o specjalny rodzaj opieki wytchnieniowej, której w Mieście Cieszyn do teraz 

nie mieliśmy.  

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw 

Społecznych do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/449/18 z dnia 26 kwietnia 2018 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia opłat i trybu 

ich pobierania. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.7. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/462/18 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat 

za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów 

i urządzeń użyteczności publicznej na Basenie Krytym przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Cieszynie. 

Ponadto poinformował, że projekt uchwały był poddany konsultacjom społecznym, 

w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna opinia w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Joanna Wowrzeczka w uzgodnieniu z Komisją doraźną do spraw sportu 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych do w/w projektu uchwały. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Krzysztof Kasztura – poinformował, że jest to spełnienie oczekiwań 

Stowarzyszeń, Fundacji i Klubów, które biorą tam udział w zajęciach. Celem optymalnego 

wykorzystania całej powierzchni wszystkich czterech torów, podzielenie cennika na tor  daje nam 
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możliwość wydzierżawiania jednego małego toru dla małych grup, które na basenie również się 

pojawiają. W przypadku dużych Klubów nie ma to znaczenia, bo wynajmują połowę, czy też cały 

basen, natomiast mniejsze Kluby czy Stowarzyszenia są zainteresowane jednym torem, także takie 

rozwiązanie odpowiada ich potrzebom.  

 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/462/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 

2018 r. w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności 

publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na Basenie Krytym 

przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.8. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania i przystąpienia Gminy 

Cieszyn do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Subregionu Południowego Województwa Śląskiego 

AGLOMERACJA BESKIDZKA z siedzibą w Bielsku-Białej, zrzeszającego jednostki samorządu 

terytorialnego z całego subregionu południowego w celu wspólnej realizacji zadań inwestycyjnych, 

w tym w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych w latach 2021 -2027. 

 

II Z-ca Burmistrza Miasta Cieszyna Przemysław Major –uzupełnił uzasadnienie o dane dotyczące 

naszego uczestnictwa w  Regionalnych Inwestycjach Terytorialnych  w ostatnim okresie 

programowania, w latach 2014 – 2020. Miasto zrealizowało w ramach RIT 5 projektów, tj.: 

Aktywni seniorzy w Cieszynie, „Modernizacja oświetlenia publicznego Miasta Cieszyna – etap I”, 

„Budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego w Cieszynie”, „Likwidacja niskiej emisji 

zanieczyszczeń w centrum Cieszyna – etap I”, czy też „Poprawa efektywności energetycznej w 

miejskich obiektach użyteczności publicznej w Cieszynie”. Suma dofinansowania jakie Miasto 

otrzymało w ramach RIT to kwota 18 030 833,39 zł. Chęć przystąpienia do Stowarzyszenia 

zadeklarowały wszystkie samorządy na etapie konsultacji i przygotowania projektów uchwał. II Z-

ca Burmistrza Miasta Cieszyna poinformował, że przystąpienie do Stowarzyszenia pomoże nam 

bardziej się zintegrować i wspólnie opracowywać stanowiska samorządów w kolejnym okresie 

programowania, dlatego też w imieniu Pani Burmistrz prosi o podjęcie przedstawionego projektu 

uchwały.  
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w  sprawie powołania i przystąpienia Gminy Cieszyn do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Subregionu Południowego Województwa Śląskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA z siedzibą 

w Bielsku-Białej, zrzeszającego jednostki samorządu terytorialnego z całego subregionu 

południowego w celu wspólnej realizacji zadań inwestycyjnych, w tym w ramach Regionalnych 

Inwestycji Terytorialnych w latach 2021 -2027.  

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.9. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLV/478/18 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie zaciągnięcia na warunkach 

preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze środków WFOŚiGW w Katowicach, 

z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Likwidacja niskiej 

emisji zanieczyszczeń w centrum Cieszyna – etap II”, następnie poprosił o stanowisko Komisji 

Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych.  
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Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych, do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w  sprawie  uchylenia uchwały Nr XLV/478/18 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 maja 

2018 roku w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze 

środków WFOŚiGW w Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Likwidacja niskiej emisji zanieczyszczeń w centrum Cieszyna – etap II”, 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.10. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie poprzez Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej, następnie poprosił o stanowisko Komisji Finansów, 

Rozwoju i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Cieszynie poprzez Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.11. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na 2019 rok, następnie zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informację związane z tym 

projektem uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Gabriela Staszkiewicz zgłosiła autopoprawkę.  

 

Przewodniczący poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rafał Foltyn – zapytał czy dalej jest aktualna potrzeba  modernizacji stadionu przy al. Jana Łyska 

w Cieszynie.  

 

II Z-ca Burmistrza Miasta Cieszyna Przemysław Major –poinformował, że w dalszym ciągu trwa 

postępowanie związane z uzyskaniem opinii komisji granicznych. Dodatkowo poinformował, 

że Polskie Wody wskazały nam potrzebę przeprojektowania wylotu  do Olzy, taka zmiana 

w projekcie została uwzględniona i przekazana do Polskich Wód zgodnie z wytycznymi. 

Ewentualna rezygnacja zadania nastąpi po ogłoszeniu przetargu i  sprawdzeniu jakie będą  koszty 

jej realizacji. Dopóki nie dokończymy kwestii związanej z uzyskiwaniem opinii z polskich wód i 

komisji granicznych tego zadania nie chcemy wykreślić z budżetu.  
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Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w  sprawie  zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2019 rok wraz z autopoprawką.  

 

W/w uchwałę wraz z  autopoprawką Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.12. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2019 – 2031, następnie zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby 

uzupełnić informację związane z tym projektem uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Gabriela Staszkiewicz zgłosiła autopoprawkę.  

 

Przewodniczący poprosił o stanowisko Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Komisji Janusz Kołder przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów, Rozwoju 

i Spraw Komunalnych do w/w projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

 

 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji , Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w  sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2019 rok wraz z autopoprawką. 

 

W/w uchwałę wraz z autopoprawką Rada przyjęła 16 głosami za, przy 3 wstrzymujących się. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7.13. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej i Sądu Rejonowego w Cieszynie, następnie poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sadu Rejonowego 

w Cieszynie i Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej. 

 

Przewodniczący Zespołu przedstawił Opinie Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

do Sądu Rejonowego w Cieszynie i Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej, treść opinii stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że ławników wybiera Rada Miejska w głosowaniu tajnym, 

w związku z czym należy powołać komisję skrutacyjną, następnie poprosił o zgłaszanie 

3 kandydatów do komisji skrutacyjnej: 

 

Brygida Pilch zgłosiła Kandydaturę Moniki Szlauer, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Agata Rucka zgłosiła kandydaturę Jana Sikory, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Krystian Kukuczka zgłosił kandydaturę Pawła Czycharowskiego, który wyraził zgodę 

na kandydowanie.  

Następnie przystąpił do głosowania nad składem komisji skrutacyjnej, tj.:  

1. Monika Szlauer, 

2. Jan Sikora, 

3. Paweł Czycharowski.  

       

W/w głosowanie nad składem do komisji skrutacyjnej Rada przyjęła 19 głosami za, przy 

1 wstrzymującym się.  

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący  poinformował, iż komisja skrutacyjna została powołana w składzie: 

1. Monika Szlauer, 

2. Jan Sikora, 

3. Paweł Czycharowski.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o ukonstytuowanie się Komisji oraz ogłosił 3 minuty przerwy.  

 

Przerwa 3 minuty  

 

Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej Monika Szlauer przedstawiła zasady głosowania. Następnie 

przystąpiono do głosowania tajnego. 

 

GŁOSOWANIE TAJNE 

 

Przerwa 10 minut 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji skrutacyjnej o podanie wyników 

głosowania. 

 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej przedstawiła wyniki wyborów ławników do Sądu 

Okręgowego w Bielsku – Białej i Sądu Rejonowego w Cieszynie. Protokół Komisji skrutacyjnej 

wraz z wynikami głosowania oraz kartami do głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie wyboru ławników 

do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej i Sądu Rejonowego 

w Cieszynie.  

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za. 

Imienny wykaz głosowania uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8. 

Do Biura Rady wpłynęła następująca korespondencja:  

1. Do Rady Miejskiej wpłynęła Informacja z wykonania budżetu Miasta Cieszyna 

za I półrocze 2019 roku, informacja o przebiegu wykonania planów finansowych instytucji 

kultury oraz informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć w I półroczu 2019 roku. W Biurze Rady Miejskiej 

można się również zapoznać z planami finansowymi na rok 2020 złożonymi przez Wydziały 

Urzędu Miejskiego oraz jednostki organizacyjne Miasta. 

2. Burmistrz Miasta Cieszyna zwraca się z prośbą o zachowanie formy pisemnej zapytań lub 

interpelacji mając na względzie precyzyjność udzielania odpowiedzi.  

3. Komenda Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej pismem kierowanym do Pani Burmistrz 

Miasta Cieszyna zwraca się z prośbą o wpisanie do projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 

2020 kwoty 10 000 zł przeznaczonej jako darowizny na bieżące funkcjonowanie Komendy 

(zakup paliwa, umundurowania, sprzęt, remonty sprzętu). 

4. Do Rady Miejskiej wpłynęła Uchwała Nr 4200/I/149/2019 z dnia 10 września 2019 roku 

I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 

pozytywnej opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta Cieszyna informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2019 roku. 
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5. I Z-ca Burmistrza Miasta Krzysztof Kasztura zaprasza przedstawicieli Rady Miejskiej, 

do udziału w bezpłatnym, jednodniowym szkoleniu, realizowanym pod hasłem: 

"Rewitalizacja obszarów zdegradowanych z wykorzystaniem podmiotów ekonomii 

społecznej". Termin 25 października 2019 r. godz. 10:00-15:00 (szkolenie odbędzie się 

w Urzędzie Miasta. Zgłoszenie uczestnictwa prosimy przesyłać do Biura Rady Miejskiej 

do dnia 18 października 2019 roku). 

6. Stowarzyszenie Centrum Informacji o Zdrowiu DOBROSTAN zwraca się z prośbą 

o przekazanie materiałów związanych ze stosowaniem szczepionek przeciwko wirusowi 

brodawczaka ludzkiego (HPV).  

7. W dniu 17 października o godz. 18:00 w Teatrze im. A. Mickiewicza, odbędzie się koncert 

z okazji 101 rocznicy powołania Rady Narodowej Księstwa Cieszyńskiego. Podczas 

koncertu wręczona zostanie Nagroda Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury (Rezerwacja biletów 

do 4 października w Biurze Rady Miejskiej). 

8. Fundacja dla zwierząt i środowiska „Lepszy Świat” z  Cieszyna złożyła skargę na Dyrektora 

Miejskiego Zarządu Dróg w Cieszynie w sprawie zaniedbania obowiązków dotyczących 

ochrony ptaków na obiekcie zarządzanym przez MZD.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Biuro Rady prześlę wykaz korespondencji skierowanej 

do radnych pomiędzy sesjami. Następnie zapytał kto chciałby zabrać głos w sprawach różnych.  

Krystian Kukuczka zgłosił kandydaturę Pani Renaty Franek do uzupełnienia składu  Zespołu 

opracowującego projekt programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

działającymi w zakresie pożytku publicznego na rok 2020. 

 

Renata Franek wyraziła zgodę na udział w pracach Zespołu opracowującego projekt programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego na rok 2020. 

 

Łukasz Bielski  w imieniu Klubu Radnych Cieszyński Ruch Społeczny, poinformował, że do Klubu 

dołączyli radni Czesław Banot oraz Krzysztof  Herok. Poinformował również, że  złoży taką 

informacje na piśmie do Biura Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady zaprosił Radnych na spotkanie z Radą Czeskiego Cieszyna oraz partnerami 

projektu „Cesky Tesin/ Cieszyn INEurope, które odbędzie się 

10 października br. o godz. 16.00 w sali sesyjnej cieszyńskiego Ratusza. 

 

Irena Fluder – Kudzia  nawiązując do ostatniego spotkania, które odbyło się  w Szpitalu Śląskim 

w Cieszynie podkreśliła, że sprawa pomocy finansowej  jest na tyle ważna i dotyczy nas 

wszystkich, że powinniśmy jednoznacznie podjąć konkretne decyzję oraz przekazać je władzom 

Szpitala.   

 

Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymaliśmy pismo Pani Burmistrz, która informuje nas, 

że w trakcie walnego Zebrania członków Stowarzyszenia Samorządowego Ziemi Cieszyńskiej 

zapoznała przedstawicieli gmin członkowskich z treścią apelu Radnych, a także przekazała 

przedmiotowy apel Burmistrzom i Wójtom miast i gmin Powiatu Cieszyńskiego, mając nadzieje, 

że władze wszystkich gmin naszego powiatu, w poczuciu odpowiedzialności za zdrowie swoich 

mieszkańców, udzielą wsparcia inicjatywie dotyczącej pomocy finansowej dla Szpitala Śląskiego 

w Cieszynie.  
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Rafał Foltyn zapytał jakie są losy zjeżdżalni na basenie na al. Jana Łyska w Cieszynie. 

  

II Z-ca Burmistrza Miasta Przemysław Major poinformował, że zadanie jest realizowane przez  

Miejski Zarząd Dróg w Cieszynie,  zjeżdżalnia powinna być zrobiona do końca października.  

 

Rafał Foltyn  poprosił, aby wszyscy radni zainterweniowali w sprawie Cieślarówki, gdyż 

wszystkim powinno zależeć na tym by teren ten dobrze funkcjonował nie tylko w okresie zimowym 

ale przez cały rok.   

 

W sprawach różnych głos zabrali również Joanna Wowrzeczka, I Z-ca Burmistrza Miasta Krzysztof 

Kasztura, II Z-ca Burmistrza Miasta Przemysław Major. 

 

Ad 9. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Remigiusz Jankowski zamknął obrady 

jedenastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VIII kadencji. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

  Protokołowała       Przewodniczący Rady  

  Miejskiej Cieszyna  

   

Natalia Tolasz                                     Remigiusz Jankowski       

   

                  

       

    


